

無線電商牌照〔放寬限制〕申請表 RADIO DEALERS LICENCE (UNRESTRICTED) APPLICATION FORM

申請人資料 PARTICULARS OF APPLICANT:(請在適當方格內加上✓號 Please enter✓in the appropriate check box)

公司名稱: _____

Company name: (英文, 請用正楷) (In English BLOCK letters)

(中文, 如適用者) (In Chinese, if applicable)公司的營運方式: 獨資 / 合夥 / 有限公司

Status of Company Sole Proprietorship / Partnership / Limited Company

商業登記証號

碼: _____

Business Registration Certificate No.

公司地址 Company Address: _____

器材存放位址(如與上址不同)(請看申請資料第3(c)段有關所需證明文件):

Equipment store address (if different from the above address) (See Information note para.3(c) for supporting documents required):

電話號碼: _____

Telephone No.

傳真號碼: _____

Fax No.

電郵地址: _____

E-mail Address

業務性質: _____

Nature of Business

聯絡人資料 CONTACT PERSON INFORMATION:

姓名: _____

Name

地址 Address: (如與上址不同 if different from above)

電話號碼: _____

Telephone No.

傳真號碼: _____

Fax No.

電郵地址: _____

E-mail

聲明 DECLARATION:

本人/我們有意申請無線電商牌照〔放寬限制〕。本人/我們聲明,本人/我們已閱讀「無線電商牌照〔放寬限制〕」持有人須遵守的「一般條件」,並聲明本人/我們在營業期間會按照該些條件的規定經營無線電通訊器材。

I/We wish to apply for a Radio Dealers Licence (Unrestricted). I/We declare that I/we have read the "General Conditions to be observed by Licensee of Radio Dealers Licence (Unrestricted)" and also declare that I/we will comply with these conditions to deal in radiocommunications equipment in the course of trade or business.

申請人全名: _____

Name (in BLOCK letter)

日期: _____

Date

職位: _____

Position held

*申請人簽名及公司印鑑: _____

Signature of applicant & Company Chop

*本表格如經網上提交,申請人不需要簽署及蓋印。

Signature and company chop are not required for application form submitted online.